
 

 

Portefeuillehoudersoverleg VVRE/ Madivosa van de Westfriese gemeenten 

Het portefeuillehoudersoverleg is geformaliseerd overleg tussen bestuurders van de Westfriese colleges met het doel 

tot uitwisseling van standpunten te komen en daarmee afstemming te bewerkstelligen op de diverse beleidsterreinen. 

In het portefeuillehoudersoverleg is geen sprake van formele besluitvorming. Het overleg kan leiden tot adviezen aan 

de afzonderlijke colleges van burgemeester en wethouders over regionale aangelegenheden, die ter zake besluiten 

kunnen nemen. Binnen de gemeenten gelden de normale besluitvormingsprocedures en regels voor openbaarheid.  

 

Reacties en opmerkingen schriftelijke afhandeling gezamenlijk overleg pho 

Madivosa/VVRE 2 april 2020 

 

De reacties en opmerkingen hieronder staan vermeld per gemeente.  

 

 Agenda 

2.  Pact Westfriesland  

Bijgevoegd treft u aan het einddocument Pact van Westfriesland 7.1 en bijbehorend concept 

raadsvoorstel. 

Eerder heeft u het concept einddocument besproken en het document is – na verwerking van uw 

reacties – behandeld in de regionale raadsledenbijeenkomst van 11 maart. 

Stukken: 

2a Advies Pact VVRE Madivosa 

2b Raadsvoorstel eindversie Pact UVP 

2c Resultaten regionale raadsledenbijeenkomst 11 maart 2020 

2d Einddocument Pact 7.1 

2e Samenvatting Pact 7.1 

 

> Voorstel:  

1. Kennis te nemen van het einddocument Pact van Westfriesland. 

2. In te stemmen en akkoord te gaan met de aanbieding van het einddocument aan de 

Westfriese raden ter vaststelling. 

Reacties en opmerkingen: 

Medemblik 

Het college van Medemblik geeft aan dat: 

Zij de omgevingsvisie missen als onderdeel van het Pact.  

Zij vraagtekens hebben bij de financiële uitvoerbaarheid binnen de huidige financiële budgetten.  

 

Koggenland 

De portefeuillehouders mevr. Van de Pol en dhr. Bijman van Koggenland geven mee: 

Het Pact WF is akkoord. Wat Koggenland betreft is er nu voldoende over gediscussieerd en kan 

het ter besluitvorming naar de raden. Bij de laatste raadsledenbijeenkomst in Het Postkantoor 

kwamen van de raadsleden ook weinig of geen toevoegingen. 

 

Stede Broec 

Het college van Stede Broec heeft op dit moment geen opmerkingen. Wel wordt, na deze 

vergadering, het einddocument Pact van Westfriesland 7.1 opnieuw in het college gebracht om 

uiteindelijk te raad het voorstel te doen. 

 

Enkhuizen 

Het college van Enkhuizen vindt het einddocument Pact van Westfriesland 7.1 van zo’n belang 

dat schriftelijke bespreking/afhandeling in het VVRE/MADIVO niet opportuun geacht wordt. 

Daarom heeft het college het voorstel aangehouden. Het college vraagt om een bijeenkomst te 

plannen zodat een goed bestuurlijke gesprek over de inhoud van het einddocument Pact van 

Westfriesland 7.1  mogelijk is. 

 



 

 

Drechterland 

De portefeuillehouders mevr. Roos en dhr. Broeders van Drechterland geven mee: 

Meegestuurde raadsvoorstel is een raadsbesluit. 

Belangrijk om in het raadsvoorstel duidelijk weer te geven wat er gedaan wordt met de 

opmerkingen van de raadsleden tijden de regionale raadsledenbijeenkomst. De meegeleverde 

resultatenlijst is hierin niet duidelijk en dit roept vragen op. 

 

Hoorn 

Het college van Hoorn stemt in en gaat akkoord met de aanbieding van het einddocument aan 

de Westfriese raden ter vaststelling. 

 

  

3.  VNG Congres 2020 

Dit agendapunt is komen te vervallen vanwege het uitstellen van het VNG Congres naar 2021. 

 

=================================================== 

 

Het eerstvolgend gezamenlijk overleg Madivosa / VVRE is op 4 juni 2020.  

De vergadering vindt, als dat weer mogelijk is, plenair plaats of anders via videobellen Teams. 

 

 


